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JUDEȚUL TIMIȘ 
CONSILIUL JUDEȚEAN   
Nr. 5798/28.02.2024 

 
PROCES VERBAL  

încheiat în ședința ordinară a plenului  
Consiliului Județean Timiș din 28 februarie  2024 

 
                               
          Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș        

Doamnelor și domnilor, 
Declar deschisă ședința ordinară a Consiliului Județean Timiș și vă anunț că sunt prezenți 

la ședință un număr de 35 consilieri județeni din totalul de 36 consilieri județeni în funcție. 
Lipsește domnul Caplat Alexandru. 

La ședință participă, în calitate de invitați, șefii compartimentelor funcționale din cadrul 
consiliului județean și specialiști din aparatul propriu, conducătorii unor instituții și servicii publice 
de sub autoritatea consiliului județean, precum și reprezentanții mass-media. 

Caracterul public al ședinței este asigurat in conformitate cu prevederile art. 138 din 
Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, prin accesul 
persoanelor interesate la proiectele de hotărâri, sens în care toate  materialele ce urmează a fi 
supuse dezbaterii au fost postate pe site-ul instituției, și prin accesul la procesul-verbal al 
ședinței. De asemenea ședința poate fi urmărită și online pe pagina de facebook a consiliului 
județean. 

Ședința a fost convocată prin Dispoziția președintelui nr. 113/22.02.2024 și ordinea de zi a 
ședinței a fost adusă la cunoștință publică prin publicarea pe site-ul propriu, comunicare către 
mass-media și prin postarea pe tabletele consilierilor județeni. 

In continuare vă propun completarea ordinii de zi a ședinței cu următoarele puncte: 
1. Proiect de hotărâre nr. 56/26.02.2024 privind completarea Hotărârii Consiliului Județean 
Timiș nr. 307/19.12.2023 privind aprobarea principalilor indicatori tehnico-economicii și a 
devizului general, faza D.A.L.I., pentru obiectivul de investiție publică „Renovare energetică 
moderată a clădirilor Corp C6 și Corp C7 - Centrul Școlar pentru Educație Incluzivă Alexandru 
Roșca”. 
2. Proiect de hotărâre nr. 56/26.02.2024 privind aprobarea atribuirii directe de către Județul 
Timiș, în calitate de autoritate contractantă, către societatea SERVICE CONS PREST S.R.L., a 
prestării unor activități specifice de întreținere drumuri județene și pistă pentru cicloturism. 

 
Vă supun la vot completarea ordinii de zi a ședinței. Procedură de vot pentru completarea 

ordinii de zi, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat completarea ordinii de zi cu  34 voturi „pentru”  din 

partea doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin 
Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean 
Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș 
Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, 
Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș 
Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, 
Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, 
Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu a votat doamna Danielescu Aura-Codruța. 
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Dacă sunt alte discuții cu privire la ordinea de zi a ședinței? Dacă nu, supun la vot  ordinea 
de zi a ședinței cu modificările aprobate. 

Consiliul Județean Timiș a aprobat ordinea de zi cu  34 voturi „pentru”  din partea 
doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, 
Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-
Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș 
Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, 
Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș 
Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, 
Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, 
Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu a votat doamna Danielescu Aura-Codruța. 
 
Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun spre 

aprobare procesul-verbal al ședinței extraordinare din data de 19.02.2024. 
 Procedură de vot pentru procesul verbal, vă rog! 

Consiliul Județean Timiș a aprobat procesul verbal al ședinței extraordinare din data de 19 
februarie 2024 cu  32  voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea 
Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea 
Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Dobra Călin-Ionel, 
Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman 
Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu 
Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu 
Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana,  

Nu au votat: Blaga Lucian, Danielescu Aura-Codruța,Timiș Laurențiu-Grigore. 
 
 
Punctul nr. 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 34/09.02.2024 privind aprobarea 

dreptului de trecere pe drumurile din Parcul Tehnologic și Industrial Timișoara.  
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, amenajarea 
teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru administrație publică 
locală (CAPL) și Comisia pentru relații și cooperare internă și externă, dezvoltare regională și 
mediu de afaceri(COREX).    

Dacă sunt discuții? 
 

Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Deci, la acest proiect de hotărâre nr. 34,  cu privire la dreptul de servitute sau de acces pe 

un drum ce aparține consiliului județean în PIT Timiș, din materiale prezentate, adică proiectul de 
hotărâre, convenție și solicitare, nu rezultă ce activitate are în intenție să dezvolte solicitantul.  

Din acest motiv îmi pun întrebarea dacă se vor desfășura activități economice altele decât 
cele de construcție de locuințe sau activități de dezvoltare imobiliară, ansambluri rezidențiale, 
având în vedere că este o suprafață foarte mare, de 25.100 m.p.  

Dacă aveți informații în acest sens, vă rog să-mi dați un răspuns.  
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Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Rog pe domnul director să vină la microfon și să vă răspundă.  
 
Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a patrimoniului 

 Bună ziua,  
Pot să vă spun că atunci când am venit în fața dumneavoastră cu acest proiect de 

hotărâre nu am analizat domeniul de activitate al proprietarului parcelei situate în proximitatea 
PITT ci am ținut cont de Legea 287/2009 în care se menționează că ”proprietarul fondului care 
este lipsit de acces la calea publică, are dreptul să i se permită trecerea pe fondul vecinului său,  
pentru exploatarea fondului propriu”. Așa spune legislația respectivă, pe o perioadă de 10 ani sau 
până la realizării unei noi căi de acces.  

Acesta a fost motivul pentru care noi am venit în fața dumneavoastră cu acest proiect de 
hotărâre și nu am văzut undeva, într-un act normativ, ca  să solicităm date legate de domeniul de 
activitate al societății sau al persoanei fizice care are un teren în proximitatea terenului nostru.  

 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău  
Suntem singurii vecini ai parcelei respective sau sunt și alți vecini? 
 
Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a patrimoniului 
Sunt și alți vecini. 
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău  
Bun, atunci ca să-i dăm acest drept de servitute, de trecere, care este până la 10 ani, deși 

nu este obligatoriu pe 10 ani, se poate să fie și pe 1 an, dar acest lucru rămâne să discutăm mai 
târziu acest termen.  

 
Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a patrimoniului 
Așa este.  

 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău  
Normal era să vedem ce se întâmplă acolo ca să putem estima ce trafic generează 

investiția respectivă pentru că s-ar putea ca acest trafic suplimentar să-i  deranjeze pe actualii 
chiriași ai noștri sau pe concesionarii din parcul industria.  

 
Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a patrimoniului 
În convenție sunt prevăzute anumite clauze legate de anumite deteriorări sau dacă se 

întâmplă ceva din cauza traficului pe care îl fac până la parcela lor și suportă toate cheltuielile 
pentru reabilitarea drumului respectiv. Asta în situația în care s-ar întâmpla ceva de acest gen.  

 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău  
Suma este una modică.  
 
Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a patrimoniului 
Suma este aprobată prin hotărâre a consiliului județean.  

 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău  
Da, dar disconfortul care s-ar crea pentru actualii deținători de parcele, concesionari sau 

pentru cei care poate au devenit proprietari, s-ar putea să fie foarte mare. Eu cred că era bine să 
vă interesați și despre ce urmează să se facă.  
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Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a patrimoniului 
În principiu, am mers pe varianta că în decursul lunii trecute, știți că s-a mai aprobat un 

astfel de drept de acces pe drumurile din parcul tehnologic, către domnul Buga. În aceste 
condiții, ținând cont că există și această solicitare, să mergem pe același principiu.  

 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău  
Pe lângă cele două parcele mai există o sumedenie de parcele, o suprafață imensă, și 

dacă pe toată se va face dezvoltare imobiliară și vom da drept de acces prin parcul industrial s-ar 
putea să fie un trafic imens.  

 
Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a patrimoniului 
Indiscutabil, dar acest lucru o să-l analizăm la momentul respectiv. În acest moment avem 

aceste două solicitări. Dacă vor veni și vom avea 20 de solicitări dintr-o dată, trebuie să le 
analizăm și vedem ce măsuri luăm.  

 
Domnul consilier județean Daniel-Iulian Idolu 
Dacă solicitările vin pe rând și nu vin toate dintr-o dată? Rezultatul final este același. Va fi 

un drum de trecere și actualii chiriași, concesionari sau proprietari, vor pleca din parcul 
tehnologic. Vom rămâne cu oameni de bună credință care avem contract de închiriere, pe care l-
au încheiat datorită condițiilor din parc, dar dacă nu mai sunt aceleași condiții, vor renunța.  

Eu zic că ar trebui să amânăm acest subiect până identificați exact obiectul de activitate și 
estimarea utilajelor. Dacă nici în curtea unei persoane fizice, gândiți-vă cum ar fi să-ți treacă 
vecinii, care pot fi mulți sau puțini, prin curte chiar dacă nu produc stricăciuni. Dar este un deranj.  
Totuși să nu uităm că sunt chiriașii noștri și trebuie să-i respectăm.  

 
Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a patrimoniului 
Da, indiscutabil că trebuie să-i respectăm dar trebuie să respectăm și prevederile legii 

despre care v-am spus și nu cred că are rost să mai repet.  
 
Domnul consilier județean Daniel-Iulian Idolu 
Asta dacă este singurul acces spre parcelă, dar nu este singurul acces.  
 
Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a patrimoniului 
Din documentele pe care le-am primit noi este singurul acces.  
 
Domnul consilier județean Daniel-Iulian Idolu 
Sunt atâtea investiții logistice care își creează propriul acces, își fac drumuri etc.  Prin 

ajutorul pe care vreți să-l dați ei scapă de o cheltuială.  
Sunt atâtea investiții în jurul orașului, firme serioase, centre logistice, unități de producție 

care își amenajează, pe propria cheltuială, propriul drum de acces. De ce trebuie să distrugem 
ceva ce a fost destinat unei activități? Cum or să treacă pe lângă vamă? Ce se întâmplă cu 
mașinile care vin la vamă dacă se blochează ceva? 

Deci, revin și spun că trebuie să amânăm discuțiile până ce vom avea mai multe elemente 
de analizat.   

 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Dacă îmi permiteți, aș dori să continui, domnule vicepreședinte.  
Dacă urmărim adresa pe care o face solicitantul, observăm  că dreptul de trecere pe 

drumul de acces din incinta PITT către drumul DN6, pe durata existenței construcțiilor. Deci, 
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discutăm în convenție de un parteneriat de bună credință, iar opinia solicitantului este că nici 
gând nu are să realizeze o altă cale de acces pe viitor.  

Domnule director, dumneavoastră spuneți că nu există o altă cale de acces dar orice teren 
extravilan, pentru a putea fi lucrat, pentru a se putea interveni, are conform cadastrării, cale de 
acces. În acea zonă mai sunt și alți proprietari de terenuri care au dezvoltat acolo construcții și 
cărora le-au fost aprobate PUZ-uri. Ori nu se poate aproba un PUZ dacă pe acea tarla, unde sunt 
mai multe parcele, nu există drum de acces către un drum DN, așa cum este în cazul nostru.  

Dumneavoastră spuneți că suntem obligați conform legii. Nu suntem obligați pentru că 
suprafața noastră de teren din cadrul PITT-ului este împrejmuită, iar drumul din interiorul PITT-
ului este proprietatea noastră și nu este un drum de acces pe aceste terenuri, în cazul nostru, al 
solicitantului.  

Tot dumneavoastră spuneți că am aprobat un astfel de proiect în decembrie. Da, este 
adevărat dar tot așa pe repede înainte, în preajma sărbătorilor, s-a trecut cu vederea. Însă 
coincidență, ambii agenți imobiliari, care împreună, vecinii fiind, însumează o suprafață de 
50.000 mp.  

Pe o suprafață de 50.000 m.p a celor doi solicitanți care au activitate de agenți imobiliari, 
dumneavoastră spuneți că nu știți care este domeniul de activitate? Aici sunt persoane fizice care 
nu au domeniu de activitate. Sunt persoane fizice care în urma acestui drept de trecere, de 
servitute, ei vor înainta solicitare pentru un PUZ. Aceasta este prima fază.  

Faza a doua: încep construcțiile. Pe terenurile noastre proprietate PITT cu acest drept de 
acces vor avea trecere acolo zeci de mii de basculante cu materiale de construcții pentru 
construirea a 1000 de locuințe în ansambluri rezidențiale sau case la sol, care vor crea un 
disconfort pentru oamenii noștri de afaceri din PITT. Mai mult decât atât, după ce se finalizează, 
pentru că asta este opinia solicitantului, niciodată nu are intenția să-și creeze o cale de acces, 
după ce își  termină construcțiile, înstrăinează construcțiile și cote parte din teren, alții devin 
proprietari asupra terenului dacă nu știu dacă vor avea sau nu dreptul de servitute tot pe 
proprietatea noastră.  

Un alt disconfort – în aceste condiții când se  creează un număr foarte mare de locuințe, 
acolo va fi un trafic intens dimineața, prânz și seara, cu 1000 de autoturisme  care pătrund spre 
acele zone rezidențiale, imobiliare.  

Mai mult decât atât, subliniez faptul că în referatul inițiatorului și în referatul 
dumneavoastră de specialitate, se spune că se poate acorda dreptul de utilizare a drumului din 
incinta PITT pentru o perioadă de 10 ani sau până la realizarea unei noi căi de acces. Vreau să 
vă spun că la ora actuală există o cale de acces, așa cum v-am spus că există acolo un PUZ, pe 
lângă calea ferată până la triaj, actualmente există drum agricol care este folosit pentru accesul 
în celelalte situații.  

De ce am scos în evidență acest fapt? Pentru că în  referat și în raportul de specialitate 
este trecut ”până la data realizării unei noi căi de acces” Acest lucru nu este preluat în convenție 
și a rămas doar la nivel de părere a dumneavoastră ca și specialiști. În convenție este trecut ” 
prezenta convenție se încheie pe o perioadă de 10 ani începând cu data semnării de către 
ambele părți.  

 
Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a patrimoniului 
Dacă îmi permiteți o secundă să intervin, legat de acel drum agricol, despre care ați 

menționat dumneavoastră, pot să vă spun că el există pe hârtie, dar el nu este funcțional în acest 
moment. Nu se poate circula pe el.  
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Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Da, dar așa cum spunea un coleg, acum câteva minute, cine este interesat își construiește 

și un drum.  
Bun, dar revin și continui ceea ce spuneam. Tot din raport și din referat, dreptul de trecere 

se stinge în momentul în care fondul dominant dobândește un alt acces la calea publică.  
Dar, din nou vin și spun că intenția solicitantului nu este de a crea o cale de acces și 

dreptul de trecere, de servitute îl solicită pe toată perioada existenței construcției.  
Prin urmare, acestea fiind observațiile, propunerea mea, așa cum au spus anterior și 

colegii mei, este amânarea acestui proiect de hotărâre până la noi discuții, clarificări și o atenție 
mai mare asupra faptului dacă există cale de acces în acest moment.  

Repet, orice teren agricol extravilan are o cale de acces prin cadastrare. Mulțumesc.  
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Da, cred că argumentele aduse de domnul consilier județean Bădina sunt cât se poate de 

clare și de bine structurate.  
Vă rog să înțelegeți că noi nu ne punem împotriva unei astfel de dezvoltări dar dorim o 

analiză mai bună și mai clară a lucrurilor ce se vor întâmpla în zona respectivă. Vorbim de o 
suprafață de 50.000 m. p pe care se poate edifica un cartier sau o altă zonă industrială.  

Noi antamăm astăzi un drept de servitute pe 10 ani pe drumuri ale consiliului județean dar 
nu știm ce se va întâmpla acolo.  

Deci, propunerea noastră este retragerea proiectului de pe ordinea de zi și o analiză mult 
mai amănunțită a lucrurilor ce vor întâmpla în zona respectivă.  

 
Domnul consilier județean Nicu Bădina  
Domnule președinte, dacă colegii agreează ideea cu amânarea acestui proiect de 

hotărâre sau inițiatorul proiectului de hotărâre ia această decizie, vă rog să aveți în vedere ca pe 
viitor, în CF mai sunt trecute două drepturi de acces de servitute pentru două persoane fizice pe 
o suprafață de aproximativ 300-500 metri, unde de altfel și în CF și în documentație este stipulat 
faptul că trecerea cu piciorul sau cu mașina personală.  

Eu nu spun aici că sunt cu piciorul sau cu mașina personală dar cel puțin să avem o 
interdicție, dacă în final se ajunge la o concluzie de comun acord a tuturor colegilor de a acorda 
acest drept de trecere, pe drept de servitute cu autovehicule până la 3 sau 5 tone.  

Repet, acolo în timpul în care se identifică construcțiile - și acestea sunt două solicitări – 
vor mai urma și nu vom putea acționa în discriminatoriu și la 1-2 să aprobi, iar la 5-6 să nu aprobi 
pentru că devine  prea aglomerat acest acces și se mărește disconfortul asupra oamenilor de 
afaceri.   

 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Domnule vicepreședinte, cine este inițiatorul acestui proiect de hotărâre? 
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Eu sunt inițiatorul acestui proiect de hotărâre.  
 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
În acest caz, ne mai dați niște detalii suplimentare să vedem dacă există mai multe 

informații de la cel care solicită servitutea și ce are de gând.  
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Eu nu știu mai mult decât este în proiectul de hotărâre în acest moment.  
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Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Atunci ați inițiat proiectul de hotărâre, așa pur și simplu? 
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Nu știu mai multe dar am mers pe temeiul legal. Aștept să văd alte întrebări din partea 

colegilor consilieri județeni.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Domnule coleg Olajos, ceea ce eu am susținut nu sunt de dumerit ci sunt constatări. Sunt 

constatări pe care le luăm la cunoștință și care, așa cum am spus, creează un disconfort 
oamenilor noștri de afaceri din PITT. Pe lângă distrugerea patrimoniului nostru de acolo, a 
drumului din cauza miilor de basculate care vor circula cu materiale de construcții.  

 
Domnul consilier județean Dan Sarmeș  
Cred că intervenția domnului Bădina este de bun simț și preocuparea este clară. Mie îmi 

pare rău doar că nu am reușit să ne aplecăm mai mult în comisii, mai ales că, mea culpa pentru 
că fac parte din comisia de urbanism și puteam pune mult mai multe întrebări și puteam să 
ajungem la o concluzie.  

E adevărat că mai sunt neclarități, dar din punctul meu de vedere dacă acolo va fi o 
dezvoltare rezidențială, este clar că va fi o altă cale de acces  pentru că nu ar fi atractiv ca o 
dezvoltare rezidențială să treacă prin PITT. Deocamdată nu știm ce este. Chiar dacă este și un 
alt gen de dezvoltare se va face o altă cale de acces.  

Revin și spun că, probabil investiția este mult mai mare. Dacă investiția este mult mai 
mare  eu zic să ne aplecăm și asupra redevenței pe care o încasăm. M-am uitat mai atent  peste 
proiect și peste convenție și văd că noi cerem  o redevență pe 10 ani și eu propun să introducem 
o actualizare a acestei redevențe, măcar cu rata inflației.  

Este trecută? Bun, dacă domnul director spune este trecută, atunci îmi cer scuze, nu am 
observat.  

Chiar și redevența o putem negocia mai bine raportat la o investiție vis a vis de un alt 
drum.  Eu personal sunt de acord să ne aplecăm mai mult asupra proiectului și să avem aceste 
întrebări în comisii și chiar să invităm dezvoltatorul la comisii. 

 
Domnul consilier județean Vlad Șendroiu 
Da, putem să retragem proiectul și obținem mai multe informații ca să fie clar ce se vrea în 

acea zonă. Să știm dacă este un PUZ aprobat pentru zona respectivă. Deci, aceste lucruri le 
putem discuta și într-o ședință ulterioară.  

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Fiind inițiatorul proiectului, într-un fel este ciudat pentru mine că aceste aspecte nu s-au 

discutat în comisii deși au avizul comisiilor.  
Da, retrag proiectul de pe ordinea de zi și îl vom reintroduce într-o ședință ulterioară.  
 
Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a patrimoniului 
Cred că nu este atât de important să discutăm cu dezvoltatorii din zonă ci mai mult este 

important  să stabilim noi, ca și proprietari ai acelui drum de acces, condițiile pe care le impunem 
indiferent de cine solicită un astfel de acces. Cred că acest lucru este mult mai important decât 
să ne ocupăm noi de ce dezvoltare imobiliară are X sau Y.  
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Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Adică, să traduc domnule vicepreședinte, ca și inițiator să aveți o imagine cât mai clară a 

ce doriți din zona executivă ca să putem să ne întâlnim cu sens, eventual cu dezvoltatorii.  
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Vă rog să mă credeți că am o imagine clară. Nu știu dacă ați fost în comisii dar eu m-am 

bazat pe colegii din aparatul de specialitate. În comisii au fost intervenții.  
 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Sunt chiar președintele unei comisii de specialitate. Deci, am fost la comisie.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Domnule vicepreședinte, într-o altă intervenție dumneavoastră ați spus că ați rămas 

surprins că nu s-a discutat în comisii. Păi, la întrebările pe care le-am adresat domnul director ne-
a dat răspunsul și ne-a spus că nu are informații despre ce intenții are solicitantul să dezvolte 
acolo. Deci, nu ar trebui să mai fie o surpriză pentru dumneavoastră.  

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Da, are aprobarea comisiilor.  
 
Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a patrimoniului 
Nu am spus că nu știu.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Astăzi ați declarat că nu aveți informații.  
 
Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a patrimoniului 
Am spus că nu acesta era subiectul și nu de acolo am pornit ci am plecat de la legislație.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
O întrebare: care dintre cei doi vicepreședinte se ocupă de direcția de administrare a 

patrimoniului? 
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
În acest moment direcția de administrare a patrimoniului nu este în subordinea mea.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
În acest caz, nu ar fi trebuit ca celălalt vicepreședinte să fie inițiator? Se teme cumva că 

intră în incompatibilitate dacă inițiază acest proiect de hotărâre? 
Și ca o informație, îl rog să se uite de pe ce email ne-a venit solicitarea domnului Mirluț și 

o să priceapă.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Există un răspuns în materialele anexă la proiectul de hotărâre. Sunt doi agenți imobiliari 

și pot să spun fără nicio reținere că ambii sunt de la firma SEDAKO Imobiliare. Deci, cei doi au 
împreună o suprafață de 50.000 m.p. 

Cred că aici trebuie să spunem stop cu dreptul de servitute pentru că vor mai veni și alții 
solicitanți în zonă, iar dacă la dumneavoastră în casă primiți un musafir pe două scaune, 
săptămâna viitoare nu puteți să primiți șase pe aceleași două scaune.   
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Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Nu cunosc prea multe detalii. 
Pot să vă spun doar că sunt proiecte pe care le-am inițiat eu, chiar dacă nu sunt în 

subordinea mea, așa cum și domnul vicepreședinte Proteasa a inițiat proiecte de hotărâre care 
nu au fost în subordinea domniei sale.  

 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Domnule vicepreședinte vă atrag atenția că nu sunt firme ci sunt persoane fizice, agenți 

imobiliari.  
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Așa cum am spus nu cunosc detalii. Nu stau să analizez firme sau persoane fizice. Venim 

și discutăm despre cetățenii care fac solicitări.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
În adresă scrie foarte clar, agenți imobiliari SEDEKO. Scrie în adresă, iar dacă 

dumneavoastră sunteți inițiator trebuia să vă aplecați mai mult asupra materialelor pentru referat.  
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Haideți, vă rog, dacă considerați oportun să analizăm acest proiect mai aprofundat, astfel 

încât să putem lua o decizie corectă.  
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule vicepreședinte, cred că putem trece mai departe, din moment ce 

dumneavoastră, ca inițiator, ați retras proiectul de hotărâre.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Eu vă rog să țineți cont de propunerea făcută și să-l invitați pe solicitant la o ședință 

ulterioară. Mi se pare destul de înțeleaptă această propunere.  
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Da, am înțeles.  
Ținând cont de faptul că proiectul de hotărâre, înscris la punctul 1 pe ordinea de zi,  a fost 

retras, trecem la dezbaterea și aprobarea următoarelor proiecte înscrise pe ordinea de zi.  
 
 
Punctul nr. 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 35/09.02.2024 privind aprobarea 

dezmembrării imobilului situat în localitatea Timișoara, înscris în Cartea funciară nr. 
438145 Timișoara. 

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, amenajarea 
teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM) Comisia pentru administrație publică 
locală (CAPL) și Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
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Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  33 voturi „pentru”  din partea  
doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, 
Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-
Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, 
Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Iovescu  Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, 
Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-
Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-
Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore și o abținere din partea domnului Idolu Iulian-Daniel. 

Nu a votat domnul consilier județean Korman Valentin. 
 

 
Punctul nr. 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 36/09.02.2024 privind solicitarea 

de trecere a unui bun imobil din domeniul public al Statului Român, în domeniul public al 
Județului Timiș. 

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș  
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, amenajarea 
teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM) și Comisia pentru relații și cooperare 
internă și externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX).  

Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice, tineret și sport (EDUX) nu a avizat 
proiectul de hotărâre.   

Dacă sunt discuții? 
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Comisia specială de inventariere, în termen de 90 de zile, trebuie să facă demersurile să 

trecem în domeniul public al județului și să-l atestăm, așa cum prevăd normele în vigoare.  
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș  
Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  32  voturi „pentru”  din partea  

doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, 
Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-
Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, 
Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian 
Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, 
Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă 
Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș 
Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Korman Valentin, Iovescu  Alexandru-Adrian, Moș Cristian-Alin.  
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Punctul nr. 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 37/09.02.2024 privind aprobarea 
propunerilor de criterii pentru stabilirea ordinii de prioritate în soluționarea cererilor de 
locuință și în repartizarea locuințelor pentru specialiști din sănătate, destinate închirierii, 
construite de către Agenția Națională pentru Locuințe în Comuna Giroc. 

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș  
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia pentru cultură, învățământ, activități 

științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și protecție socială (ASAN) Comisia 
pentru administrație publică locală (CAPL) și Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și 
turism (AGRIT).   

Există un amendament formulat de Comisia pentru relații și cooperare internă și externă, 
dezvoltare regională și mediu de afaceri (COREX).   

Rog președintele comisiei să prezinte amendamentul. 
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Vă referiți la susținerea amendamentului de către domnul președinte al comisiei COREX? 
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș  
Da.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos este președintele comisiei COREX.  
Domnia sa nu este atent.  
 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Da, domnule Bădina, vă rog să mă trageți de urechi și atenționați-mă.  
  
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Domnul președinte de ședință spunea că amendamentul comisiei COREX va fi susținut de 

președintele comisiei care sunteți dumneavoastră, domnule Olajos.  
 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
De ce să-l susțin eu? 
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Bun, în aceste condiții, cine susține amendamentul? Domnule Bădina, îl susțineți 

dumneavoastră? 
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Amendamentul făcut în cadrul comisiei nu l-aș fi susținut eu pentru că nu vreau să-mi arog 

susținerea proiectului comisiei și nici ca inițiator al acestuia. Să ne amintim că la o ședință 
anterioară ni s-a spus că vrem să confiscăm proiectele de hotărâre. 

Eu am făcut o propunere în cadrul comisiei, iar domnul Olajos a spus că nu, comisia nu 
este avizatoare, așa că o să susțin amendamentul ca și consilier județean.   

 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
N-am făcut decât să respect regulamentul și Codul administrativ. Atâta tot.  
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Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Da, doar că nu erați atent.  
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Haideți vă rog să trecem peste aceste dispute pentru că nu au sens. Să fie cineva care 

susține amendamentul, să ni-l prezinte odată, ca să putem avansa cu ședință.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Mulțumesc, domnule coleg.  
Deci, proiectul de hotărâre nr. 37 are trecut în titlu, atât la art. 1, cât și în criteriile de 

performanță, ”stabilirea ordinii de prioritate în soluţionarea cererilor şi în repartizarea locuinţelor 
pentru specialiști din sănătate”. 

Dacă urmărim criteriile de performanță, criteriile de stabilire a priorității, o să observăm că 
la punctul nr. 1 avem prevăzut: ”… repartizarea pentru tineri până la vârsta de 35 de ani și 
repartiția locuinței în cel mult 60 de luni de împlinirea acestei vârste. Pentru locuinţele destinate 
închirierii în mod exclusiv specialiştilor din sănătate, pot depune cereri pentru repartizarea unei 
locuinţe pentru tineri, destinate închirierii, şi după împlinirea vârstei de 35 de ani.” Deci, aici 
este un amalgam și de tineri cât și de specialiști. 

Din informațiile pe care le dețin și, așa cum este prevăzut și în anexă, la solicitarea 
Consiliului Județean Timiș au fost modificate anexele de la Legea 152, respectiv prin 
Hotărârea nr. 1257/14.12.2023, astfel că în anexa 2 se face referire la obiective de investiții în 
continuare pentru specialiști din sănătate, obiective de investiții noi și alte obiective de investiții.  

În anexa 11, criterii cadru de repartizare, se face referire direct la locuințe  specialiștii din 
sănătate. De asemenea, la punctul 4 din aceste criterii, în notă, este trecut să se repartizeze 
locuințe noi pentru tineri.  

De ce fac aceste observații? Pentru că în nota, care este prevăzută în Hotărârea 
1257/2023 este un asterix în care se spune: ” se va prelua în cadrul criteriilor doar pentru 
locuințele destinate închirierii în mod exclusiv specialiștilor din sănătate.” 

Amendamentul meu de modificare, la aceste criterii de acces la locuințe, la punctul 1 este 
următorul:”titularii cereriilor de repartizare a unei locuințe construite prin programele Agenției 
Naționale pentru Locuințe poate depune cerere pentru repartizarea unei locuințe construite 
exclusiv pentru specialiștii din sănătate destinate închirierii și după vârsta de 35 de ani”. 

 Adică exact ce este prevăzut în nota de la hotărâre și, la punctul 4, eliminăm ”pentru 
tineri”, iar enunțul va fi în felul următorul: ” Lista de priorităţi se stabileşte ori de câte ori este 
cazul, dacă în anul respectiv urmează să se finalizeze şi să se repartizeze locuinţe noi pentru 
specialiști din sănătate, destinate închirierii, dacă titularii cererilor de locuinţe înscrişi în lista 
aprobată iniţial nu mai îndeplinesc criteriile de acces la locuinţă sau dacă există locuinţe 
exclusiv pentru specialiști din sănătate rămase vacante.” 

 Ceea ce s-a  prevăzut în proiect este că se repartizeze locuințe pentru tineri, dar nu putem 
să amestecăm repartizarea locuințelor pentru specialiști în sănătate cu locuințele rămase 
neocupate la repartizarea locuințelor pentru tineri.  
 

Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu supun la vot amendamentul domnului consilier 

județean Nicu Bădina. 
Procedură de vot pentru amendament, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a respins amendamentul cu 17 voturi „pentru”  din partea  

doamnelor/ domnilor consilieri județeni Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Ciurlea Sorina-Alexandra, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Iovescu  Alexandru-
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Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Mihăieș Petre, Moruș 
Vasile, Moș Cristian-Alin, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu 
Alexandra-Viviana, 7 voturi ”împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș 
Marius, Luca Bianca, Petrescu Balint, Popescu Marin, Samoilă Elena, Sarmeș Dan-Ion, și 7 
abțineri din partea doamnelor/domnilor Andea Petru, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, 
Micicoi Cornelia-Elena, Olajos Jani-Raul, Timiș Laurențiu-Grigore, Proteasa Alexandru-
Constantin. 

Nu au votat: Blaga Lucian,  Calescu Mihaela-Maria, Cocean Liviu-Marius. 
Deci, în urma votului exprimat, amendamentul domnului consilier județean a picat.  
 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Să nu vă iasă 40 de voturi în total, domnule vicepreședinte. Mai verificați încă odată.  
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Dumneavoastră sunteți cu analizele matematice, nu? Ne faceți o analiză mai complexă? 
 
Doamna consilier județean Elena Samoilă 
Este aritmetică nu analiză matematică 
 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Pentru unii este analiză, doamna Samoilă.  
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Haideți, că nu o concurează nimeni pe Roberta Anastase care număra din doi în doi.  
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Bun, așa cum am spus amendamentul domnului Bădina a picat. Supun la vot proiectul de 

hotărâre.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Cu 17 voturi ”pentru” a picat amendamentul? 
 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Eu v-am spus să fiți atent la numărat. 
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Domnule vicepreședinte, nu cred că pot să voteze ”împotrivă” colegii noștri la îndreptarea 

unei erori prevăzută de hotărârea din decembrie în care se arată clar că trebuie luat în mod 
exclusiv repartizarea pentru specialiștii din sănătate și nu pentru tineri pentru că avem proiectul 
următor care analizează prioritatea pentru repartizarea pentru tineri. Aici intră doar specialiști din 
sănătate și nu are ce să caute enunțul pentru tineri.  

 
Doamna consilier județean Elena Samoilă 
Discuția a fost pentru tinerii specialiști. E bloc făcut prin ANL specific acestei categorii de 

vârstă.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Domnule președinte de ședință vă rog să-mi permiteți să fac câteva clarificări și poate 

colegii o să-mi dea credibilitate.  
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Legea 152, art. 8 dă o definiție clară: ”tinerii, în sensul prevederilor prezentei legi, sunt 
persoane majore cu până la 35 ani și care pot primi repartiție cel mult 60 de luni de la data 
împlinirii acestei vârste.” Proiectul care urmează. 

În aliniatul 11  prin excepție de la prevederile aliniatului 1, ”specialiștii din sănătate sunt 
persoane majore – și nu face trimitere la vârsta de până la 35 ani – care pot  depune cerere 
pentru repartizarea de locuințe destinate închirierii în mod exclusiv specialiștilor din sănătate.” 

Deci, nu ne referim la specialiști din învățământ sau din alte domenii, ci clar la specialiști 
din sănătate.  Prin urmare,  este prevăzută în lege diferențierea între vârsta de tineri, până la 35 
ani, și specialiști din sănătate care pot să primească prioritate, indiferent de vârstă, chiar și până 
la 50 de ani.  

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin  Moș 
Domnule Bădina, vă înțeleg și pot să vă spun că eu am votat ”pentru”. 
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Nu pentru dumneavoastră, pentru colegi au fost clarificările.  
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin  Moș 
În acest moment, în urma exprimării votului, avem 17 voturi ”pentru” din 35, 4 nu au votat.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Dar amendamentul trece cu votul majorității celor prezenți.  
 
Domnul Ioan-Dănuț Ardelean – Secretar General al Județului Timiș.  
Da, cei prezenți și cei 4 care nu au votat.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Dar, dacă nu și-au exprimat votul cum îi trecem? 
 
Domnul Ioan-Dănuț Ardelean – Secretar General al Județului Timiș 
Dacă nu și-au exprimat votul ar fi trebui să se repete.  
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Atunci, haideți să își exprime votul și cine nu a votat.   
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Dar e vorba de voturi exprimate, domnule secretar. 
  
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Nu putem aprecia așa.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Bun, domnule secretar general al județului, dumneavoastră considerați că poată să 

rămână în această formă? 
Am aprobat după un an de zile, în mai 2023 aceste criterii care au fost respinse de 

Ministerul Dezvoltării, tot prin ghidușie în care era trecut așa: ”titularii cererilor de locuințe trebuie 
să își desfășoare activitatea în Timișoara, în zonele limitrofe, pe o rază de 30 de km. față de 
municipiul Timișoara.” Acesta a fost refuzul, venit după 9 luni, iar astăzi când vine hotărâre din 
decembrie 2023, în care se stipulează clar că pentru specialiștii din sănătate trebuie preluate 



 
 

15 
 

criteriile în mod exclusiv și se arată că au drept pe lista de prioritate indiferent de vârstă. Deci,  se 
face diferență clară între tinerii până la 35 ani și specialiștii din sănătate indiferent de vârstă.   

Dacă rămâne în forma inițială, eu nu mă supăr că nu trece, dar o să ne trezim după 5-6 
luni cu o altă respingere a Ministerului Dezvoltării și o să avem surpriza că acele locuințe vor fi 
finalizate dar noi nu o să avem aprobarea criteriilor de la minister. Ei sunt învățați să găsească 
orice virgulă așa cum au găsit și în criteriile anterioare.  

Deci, eu zic să supuneți din nou la vot. Cred că a fost o clarificare și o expunere cât se 
poate de clară din partea mea și trebuie să supuneți din nou la vot amendamentul. Nu am trecut 
de închiderea votului pentru proiect. Așa s-a întâmplat în ședința anterioară când domnul 
președinte a reluat votul.  

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Așa cum v-am spus, personal eu am votat”pentru”. În momentul în care s-a votat și s-a 

închis procedura de vot nu-l putem repune la vot de fiecare dată până iasă votul dorit.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Domnule președinte de ședință, într-o ședință anterioară când am atras atenția asupra 

unor neclarități, domnul președinte Nica a reluat votul pentru că nu s-a dat votul final pe proiect.  
Acum ce să fac? Să intervin din nou cu acest amendament cu completări și clarificări? 
Și dacă nu trece, nu-i nici o problemă, nu mă supăr, dar există riscul ca Ministerul 

Dezvoltării să respingă aceste criterii așa cum le-a respins și pe cele din mai anul trecut.  
Și dacă îmi amintesc bine, doamna consilier Samoilă chiar a atras atenția atunci și s-a 

abținut de la vot pentru că nu erau luați în calcul și tinerii din învățământ.  
 
Doamna consilier județean Cornelia-Elena Micicoi 
Domnule vicepreședinte, cine conduce ședința? 
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Dacă supun la vot proiectul, există o variantă, în cazul de față colegii decid, să respingem 

proiectul cu totul și îl repunem din nou. Nu pot să refac votul de fiecare dată.   
 
Domnul consilier județean Dan-Ion Sarmeș 
Domnule președinte de ședință, vă rog să mergeți mai departe. S-a votat.  
Orice eroare eu pot să o înțeleg. E posibil ca domnul consilier să aibă dreptate dar fiecare 

a votat așa cum a înțeles. Atâta timp cât inițiatorul proiectului și aparatul de specialitate nu au o 
reacție, mergem mai departe.  

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Nu vreau să supun de fiecare dată până ne iese așa cum ne dorim. 
 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Da, m-am abținut că nu am mai știut. S-au încurcat lucrurile. Asta este.  
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Există două variante în acest moment. Fie pică proiectul astăzi și îl refacem pentru  că 

lucrurile sunt clare și nu poate să meargă în varianta actuală. Dacă citiți documentația vedeți că 
nu este făcută conform legislației.  
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Domnul consilier județean Dan-Ion Sarmeș 
Nu avem o reacție a aparatului de specialitate. S-a votat. Haideți să mergem mai departe. 

Orice eroare dacă se constată o corectăm ulterior.  
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Da, dar nu vreau să ajungem în situația în care să nu putem da locuințele acelea către 

specialiștii din sănătate.  Faceți cum considerați dumneavoastră.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina  
Am omis să spun că înainte de a susține acest amendament în comisia de specialitate, 

am discutat cu domnul director Radu Șerban și domnia sa mi-a spus că am dreptate și că aceste 
erori trebuie înlăturate.  

 
Doamna consilier județean Cornelia-Elena Micicoi 
Domnule vicepreședinte, vă întreb din nou, cine conduce ședința? 
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Bun, supunem la vot proiectul de hotărâre fără amendament. 
 
Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a patrimoniului 
Înainte de a supune la vot, vă rog să-mi permiteți să îmi spun și eu punctul de vedere, în 

calitate de reprezentant al aparatului de specialitate.  
Da, este adevărat că am avut o discuție cu domnul consilier județean Nicu Bădina și 

consider că amendamentul domniei sale este corect.  
 
Domnul consilier județean Vlad Șendroiu 
O întrebare pentru domnul secretar: putem considera că aceasta este o greșeală de formă 

și o putem corecta ulterior? 
 
Domnul Ioan Dănuț Ardelean – Secretar General al Județului Timiș 
Deci, proiectul este în forma în care este depus la dumneavoastră. Nu îl putem modifica. 

Adică nu este o chestiune de îndreptare materială. Practic în cuprinsul criteriilor trebuie 
reformulate criteriile.  

Acum, există două variante. Fie dumneavoastră lăsați să treacă așa și ulterior nu știm ce 
se va întâmpla, dacă va fi respins sau nu, fie îl respingeți acum, dați un vot negativ și intră din 
nou în următoarea ședință cu modificările care trebuie făcute.  

Deci, acestea ar fi cele două variante.  
 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
Cu permisiunea dumneavoastră aș dori să intervin și să spun, în calitate de inițiator al 

proiectului, retrag proiectul de hotărâre de pe ordinea de zi și revenim cu el în ședința următoare.  
E adevărat că amendamentul domnului trebuia să treacă pentru că era corect. Cred că nu 

s-a înțeles și din greșeală nu a trecut la vot amendamentul. Ca să fie mai simplu, retrag proiectul 
de hotărâre și revenim cu el în următorul plen chiar și extraordinar dacă va fi unul înainte de 
ședința ordinară.  

 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule vicepreședinte, dacă tot s-a retras proiectul aș vrea să spun că îmi pare rău că 

s-a întâmplat așa. Acum, mă uit la colegii de la PSD, l-au certat pe domnul Olajos, domnul Olajos 
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dacă vota ”pentru” trecea amendamentul, ne-a încurcat la acest proiect, așa că pe viitor să fim 
într-o relație de colegialitate mai bună și să nu ne mai încurcăm în problemele tehnice.  

 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Când văd USR împreună cu PSD am tendința  sa votez împotrivă dar promit, domnule 

Mihăieș, să fiu mai atent pe viitor,  
 
Doamna consilier județean Cornelia-Elena Micicoi 
Domnule Olajos, de acum, la recomandarea USR-ului, cred nici PSD-ul nu o să vă mai 

certe.  
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Mai ales că domnul Olajos este președintele comisiei care a propus acest amendament și 

a trecut amendamentul.  
 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Nu chiar, că nu am fost avizator. 
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Dacă tot vorbim despre probleme de ordin politic cred că e nevoie de un  semnal din 

partea mea, ca și consilier județean PSD, și anume, după cum constatați, niciodată un consilier 
județean PSD nu a trecut la alt partid, dar alți consilieri încep și  schimbă direcția de la o zi la alta.  

 
Domnul consilier județean Dan-Ion Sarmeș 
Revin la întrebarea doamnei Micicoi și întreb și eu: cine conduce ședința? 
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Poate vrea doamna Micicoi, dacă tot a adresat această întrebare. 
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Întrucât acest proiect a fost retras de pe ordinea de zi, trecem la dezbaterea și aprobarea 

proiectului înscris la punctul nr. 5 pe ordinea de zi.  
 
 
Punctul nr. 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 38/09.02.2024 privind aprobarea 

propunerilor de criterii pentru stabilirea ordinii de prioritate în soluționarea cererilor de 
locuință și în repartizarea locuințelor pentru tineri, destinate închirierii, construite de către 
Agenția Națională pentru Locuințe în Comuna Giroc. 

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia pentru cultură, învățământ, activități 

științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și protecție socială (ASAN) Comisia 
pentru administrație publică locală (CAPL) și Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și 
turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? 
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule președinte, aș dori să am o intervenție la acest proiect. Îmi permiteți să iau 

cuvântul? 
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Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Da, aveți cuvântul! 
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Noi știm foarte bine că, prin HCJT nr. 100 din 26.04.2023, deci acum 10 luni și 2 zile, am 

aprobat acest proiect. Am înțeles din ședința de comisie că a fost nevoie să intervină din nou 
Guvernul României să modifice în hotărârea de guvern posibilitatea de accesa aceste locuințe și 
alți oameni nu doar cei care sunt din localitatea Giroc. 

Nu interveneam, dar mă simt nevoit să o fac pentru consecvență. Eu atunci am avut un 
amendament care, din păcate, nu a trecut, în care eu solicitam, nu un punctaj generos ci un 
punctaj corect pentru familiile care au 4 copii sau mai mulți și pentru familiile care au în 
întreținere un membru al familiei bolnav care necesită o cameră suplimentară.  

Practic, eu solicitam atunci 17 puncte în loc de 5 pentru 4 copii și 5 puncte în loc de 2 
pentru cei care au o persoană bolnavă în întreținere. Nu făceam acest lucru de capul meu ci în 
spiritul legii care stă la baza Agenției Naționale pentru Locuințe. Această agenție a fost înființată 
ca să construiască, în principal,  locuințe pentru oamenii necăjiți și amărâți din această țară care 
trebuie ajutați. Deci, oamenii care efectiv nu au acces la un credit, nu au venituri suplimentare și 
trebuie să aibă și ei un acoperiș deasupra capului. Acesta a fost spiritul legii. 

Guvernul a intervenit și a introdus niște criterii cu care eu nu sunt de acord nici acum și nu 
o să fiu niciodată. Într-un fel ne-a transformat pe noi în niște notari, adică să fim de acord cu ce a 
stabilit guvernul prin hotărâre de guvern.  

Îmi amintesc foarte clar că atunci mi s-a justificat că amendamentul meu e bun, ține cont 
de oamenii necăjiți din țară astă dar vom bloca repartiția acelor locuințe. Sincer să fiu eu 
credeam că deja s-au și repartizat. Îmi e teamă să nu iasă din termenul de garanție al 
constructorului până cineva o să locuiască acolo și mi s-a spus dacă ar trebui să intervenim la 
București va dura mult până se modifică hotărârea de guvern, deși e un act secundar și s-ar 
putea modifica foarte repede.  

Iată că au trecut 10 luni și 2 zile și nu s-a întâmplat nimic. Am rămas surprins de acest 
aspect și îmi exprim nemulțumirea pentru că nu s-a luat în calcul și amendamentul meu în 
corespondența care s-a purtat cu Guvernul României. În același timp, cred că ar fi trebuit să am 
și eu o cooperare mai bună cu toți cei care lucrează în executivul județului Timiș și poate 
reușeam să trimitem spre Guvern și acest amendament.  

Eu spun, și am spus întotdeauna, nu e ceva nou, că instituțiile Statului Român trebuie să 
corecteze derapajele  produse de economia capitalistă. Și, aș vrea să fiu foarte clar, ca să nu se 
interpreteze altfel, capitalismul este cel mai bun sistem economic din lume și pe el trebuie să 
mergem.  

Mai mult decât atât, spun că prin anii ’70, după vreo 20 și ceva de ani când Occidentul și-a 
revenit după război, ei chiar au inventat atunci un termen, pe care l-au și aplicat, ”teoria statului 
bunăstării.” Adică și la oamenii care nu sunt antreprenori, care nu au capital să beneficieze și 
ei…  

  
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Mulțumesc, domnule Mihăieș.  
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Lăsați-mă să termin ce am de spus pentru că este important ce spun.  
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Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Aveți un amendament, domnule Mihăieș? 
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Nu. Nu pun amendamentul.  
 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Domnule vicepreședinte, nu-l opriți pe colegul nostru.  
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Nu am un amendament dar vreau să spun până la capăt și nu știu  de ce mă opriți chiar 

acum pe mine.  
Deci, am constatat că și adunarea constituantă a României a propus, și cei care au fost în 

adunare au dezbătut și au votat, o Constituție în care Statul Român este un stat social și constat 
că noi nu ținem cont de acest lucru ci doar vorbim ca să dăm bine prin campania electorală dar 
nu ajutăm oamenii care ar avea nevoie de ajutor.  

În final spun faptul că noi aici suntem un organism deliberativ și totdeauna avem la 
dispoziție resurse limitate pe care trebuie să le distribuim prin votul nostru. Chiar fac un apel și 
știu că sunt înțeles, ar trebui să facem această distribuție cât mai corect posibil.  

Nu reiau amendamentul de atunci pentru că iarăși mi se va spune că durează mult până 
când hotărârea de guvern va fi schimbată. Am vrut să am această intervenție pentru că noi, 
organismul acesta, Consiliul Județean Timiș, trebuie să ținem cont de toți oamenii din județul 
Timiș nu doar de cei cu posibilități.  

 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Domnule Mihăieș, dacă îmi permiteți, să știți că puteați să încercați să puneți 

amendamentul pentru că nu aduce anul ce aduce ceasul și nu știți niciodată ce majoritate vă 
poate susține și dacă credeți aveți argumentații specifice, oricând puteți să încercați.  

 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Mulțumesc frumos, domnule Olajos. Constat că putem discuta pentru că nu v-am certat.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Spre deosebire de proiectul anterior, nu am să fac niciun fel de observații pentru că 

modificarea criteriilor de repartizare a locuințelor la acest proiect de hotărâre sunt în conformitate 
cu Legea 152 aliniatul (1) și cu prevederile punctului 1 din criteriile de acces la locuințe din 
Hotărârea 1257/14.012.2023. 

Colegii, care au făcut intervenția sau care și-au dat votul, nu au ținut cont de această 
hotărâre din 14 decembrie 2023. 

 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Aș vrea să-i spun domnului Mihăieș că cei din aparatul de specialitate au făcut intervenții 

inclusiv modificarea la repartizarea locuințelor pentru specialiștii din sănătate. Inițial se poate face 
doar pentru specialiștii care locuiau în unitatea administrativ teritorial, iar modificarea care a 
apărut ulterior se datorează și domnului director Radu Șerban. 

 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule Sorincău, tocmai acest lucru l-am spus și eu, și anume, că în momentul în care 

s-a făcut această intervenție trebuia să se țină cont și de amendamentul meu. Dar, mi-am făcut 
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mea culpa pentru că nu am reușit să am o colaborare mai bună și să fi trimis și amendamentul 
meu care mi se pare, repet, nu generos pentru oameni, ci corect.  

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Dacă mai sunt intervenții? Dacă nu supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  32 voturi „pentru”  din partea  

doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, 
Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-
Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, 
Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Luca Bianca, 
Marian Laurențiu Vasile, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, 
Petrescu Balint, Popescu Marin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-
Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Dobra Călin-Ionel, Lazăr Ioan–Cosmin. 
 
 
Punctul nr. 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 39/09.02.2024 privind acordarea 

dreptului de servitute de trecere auto și pietonal pentru drum identificat în Cartea funciară 
nr. 426816 Timișoara, în favoarea societății DUPOMAR S.R.L. 

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, amenajarea 
teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru sănătate și protecție 
socială (ASAN) și Comisia pentru relații și cooperare internă și externă, dezvoltare regională și 
mediu de afaceri(COREX).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  26 voturi „pentru”  din partea  

doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici 
Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu 
Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  
Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-
Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Sarmeș 
Dan-Ion, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Blaga Lucian, Ciurlea Sorina-Alexandra, Dobra Călin-Ionel, Lazăr Ioan–
Cosmin, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Samoilă Elena, Petrescu Balint.  

 
 
Punctul nr. 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 40/09.02.2024 privind aprobarea 

dării în folosință gratuită a unui bun imobil situat în Timișoara, Bulevardul Victor Babeș, 
nr. 21, aflat în domeniul privat al Județului Timiș, către Asociația de Dezvoltare 
Intercomunitară Apă-Canal Timiș. 

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, amenajarea 
teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru cultură, învățământ, 
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activități științifice, tineret și sport (EDUX) și Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și 
turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? 
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Am văzut spațiile de acolo, de la maternitate, dar aș vrea să știu dacă s-a schimbat 

destinația spațiilor respective sau sunt încă cabinete medicale? Știu că în referatul de aprobare 
apare ca și spații de birouri dar în cartea funciară nu am identificat clar destinația acelor spații. 

În plus, aș dori să știu când expiră contractul de închiriere de la apă-canal. Știu că singura 
justificare a fost că le expiră contractul.  

 
Domnul consilier județean Andrei Cotețiu  
Aș dori să se consemneze că nu particip la discuții și nici la votul pentru acest proiect.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
La discuții ar putea participa.  
 
Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a patrimoniului 
Contractul la Asociația Apă-Canal expiră la sfârșitul lunii martie. În aceste condiții, potrivit 

proiectului de hotărâre noi am menționat că dăm în folosință spațiul respectiv pe o perioadă de 5 
ani de zile începând cu data de 1 aprilie.  

Destinația spațiilor de acolo este de tip birou.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Dar în descriere apare culoar de acces la cabinete. Deci, sunt birouri sau cabinete? 
 
Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a patrimoniului 
Nu, acolo este vorba de un subsol.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Da, și subsolul are un culoar de acces la cabinete. 
 
Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a patrimoniului 
Nu, acolo este un acces separat spre subsolul respectiv. Când intri în policlinică, faci 

dreapta și mergi în subsol. Deci, nu are nici o legătură cu restul de cabinete care sunt acolo.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Într-o ședință anterioară am avut o intervenție și am adresat rugămintea de a se găsi, pe 

viitor, un spațiu pentru Ruwatim. Spațiile de acolo conferă spațiu și pentru Ruwatim? Se găsește 
un birou pentru 2-3 persoane, cu plata aferentă?.  

 
Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a patrimoniului 
Cu plată aferentă, da am putea găsi ceva.   
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Da, dar nu este o chirie așa cum se plătește astăzi de aproximativ 50 mii lei pe an.  
 
Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a patrimoniului 
Nu merge pe folosință gratuită, vedem dacă reușim să-i sprijinim în alt mod.   
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Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Da, și cu ocazia asta o să intre Ruwatim-ul la apă.  
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  29 voturi „pentru”  din partea  

doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, 
Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-
Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Iovescu  
Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-
Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, 
Popescu Marin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș 
Dănuț-Petrișor, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Lazăr Ioan–Cosmin, Țecu 
Alexandra-Viviana, Idolu Iulian-Daniel.  

 
 

Punctul nr. 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 41/12.02.2024 privind aprobarea 
dării în administrare a unor bunuri mobile aflate în domeniul privat al Județului Timiș, 
către Direcția de Prestări Servicii Timiș. 

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, amenajarea 
teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru sănătate și protecție 
socială (ASAN) și Comisia pentru relații și cooperare internă și externă, dezvoltare regională și 
mediu de afaceri(COREX).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  28 voturi „pentru”  din partea  

doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, 
Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-
Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Iovescu  
Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-
Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, 
Popescu Marin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș 
Dănuț-Petrișor,  

Nu au votat: Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Idolu Iulian-Daniel, Lazăr Ioan–
Cosmin, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

 
 
Punctul nr. 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 42/12.02.2024 privind 

nominalizarea membrilor comisiei de evaluare a performanțelor profesionale individuale 
ale Secretarului general al județului Timiș pe anul 2023. 
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Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia pentru cultură, învățământ, activități 

științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și protecție socială (ASAN), Comisia 
pentru administrație publică locală (CAPL) și Comisia pentru relații și cooperare internă și 
externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX).  

Rog nominalizări din partea PNL și USR  
Din partea USR, propun pe domnul consilier județean Vlad Șendroiu 
 
Domnul consilier județean Dan-Ioan Sarmeș 
Din partea grupului PNL, propunem pe domnul consilier județean Mihăiță Bojin. 
Doamna consilier județean Luca Bianca 
Doresc să fac și eu o propunere. Propun pe domnul consilier județean Jani-Raul Olajos.  
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Avem un nou grup în consiliul județean? 
 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Da, unul revoluționar, domnule Iovescu. 
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Când s-a făcut? 
 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Așa natural, prin excludere.  
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Bun. Ținând cont că în anii precedenți am avut reprezentant din cadrul PSD în această 

comisie, de această dată nu facem o propunere.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Am și eu o propunere, și anume să schimbați plăcuța de pe masă, aflată în dreptul 

domnului secretar,  pentru că lipsește ”general”. Este doar secretar al județului, iar funcția este 
”secretar general al județului”. 

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Bun, în aceste condiții supun la vot, pe rând, cele trei nominalizări în ordinea propunerilor 

făcute și care dintre colegi întrunesc numărul de voturi necesare vor fi nominalizați în comisie.  
 
Domnul consilier județean Marius Hiticaș 
Cred că, în conformitate cu prevederile regulamentului, votul ar trebui să fie secret întrucât 

este vorba de persoană.  
  
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
În acest caz, avem nevoie de buletine de vot.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Acest lucru este valabil când votăm persoane din cadrul consiliului și nu când vorbim 

despre analiza activității secretarului.  
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Domnul consilier județean Marius Hiticaș 
Cred că domnul Olajos sau domnul Bojin nu și-au pierdut calitatea de membru în consiliul 

județean.  
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Supun la vot și va fi vot secret. Echipa tehnică va avea vot secret. Votul se va da în 

ordinea nominalizărilor. Rog procedură de vot pentru domnul consilier Vlad Șendroiu. 
 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Deci, ce votăm acum pentru că mie îmi apar două linii de text.  Ce votăm acum, concret? 
Domnul consilier județean Laurențiu-Grigore Timiș  
Dacă nu știm exact care sunt persoanele nominalizate pe rând, mă trezesc că eu mă 

abțin.  
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Bun, votăm persoanele pe rând, așa cum au fost nominalizate, respectiv Vlad Șendroiu, 

Mihăiță Bojin și Jani-Raul Olajos.  
  
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Adică vom vota de 3 ori? Asta spuneți?  
Deci, prima dată votăm pentru domnul Vlad Șendroiu.  
 
Doamna consilier județean Cornelia-Elena Micicoi 
Dar, vă rog să fie specificat concret în întrebare, în caz contrar nu știm ce votăm.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Corect era să fie trei persoane pe un buletin de vot. Nu pot acum să dau pentru prima 

persoană nominalizată  un vot ”pentru” și apoi rezultatul votului să influențeze celelalte voturi.  
 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Sunt de acord cu domnul consilier județean Nicu Bădina.  
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Rezultatul final va fi dat la finalul votului pentru cele trei persoane. Echipa tehnică va vota 

prima dată pentru domnul Șendroiu, apoi pentru domnul Mihăiță Bojin, iar în final pentru domnul 
Olajos, dacă nu se întrunește majoritate pentru primii doi.  

 
Domnul consilier județean Dan-Ion Sarmeș 
Vă rog  ca în întrebare să se  specifice clar.  
 
Doamna consilier județean Cornelia-Elena Micicoi 
Acest lucru l-am solicitat și eu, și anume să fie întrebarea explicită cu numele celui pe care 

îl votăm.  
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Așteptăm întrebarea din partea echipei tehnice. Procedură de vot, vă rog.  
 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
A apărut o întrebarea dar tot nu este explicită. Dar nu contează că tot împotrivă votez.  



 
 

25 
 

 
Doamna consilier județean Elena Samoilă 
La prima propunere votez ”împotrivă”.  
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
În urma votului exprimat sunt 13 voturi ”pentru”, 15 voturi ”împotrivă” și 4 abțineri. 
Deci, Consiliul Județean Timiș a respins propunerea pentru domnul Șendroiu Vlad cu 13 

voturi ”pentru”, 15 voturi ”împotrivă” și 4 abțineri. 3 consilieri județeni nu au votat.  
 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Domnul Bădina cum ați votat, secret? 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Dacă nu a trecut primul nominalizat, nu mai este cazul să-i votăm pe ceilalți doi pentru că 

nu mai este concurența.  
Să-mi spuneți când este votul pentru domnul Olajos să votez ”împotrivă” 
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Echipa tehnică, rog procedură de vot pentru domnul consilier Mihăiță Bojin.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Ar fi trebuit să votăm pe toți trei în același timp pentru că în condițiile astea eu aș putea 

vota ”pentru” la fiecare dintre ei.  
 
Domnul Ioan-Dănuț Ardelean – Secretar General al Județului Timiș 
Nu se poate. Dacă primii doi sunt aleși nu mai mergem mai departe.  
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Avem două opțiuni. Dacă sunt 3 selectezi două pentru că nu poți să votezi pentru toți trei. 

Nu poți pune ștampila pe toți candidații.  
Propunerea mea este să retrageți proiectul de hotărâre și să facem o procedură de vot. 

Asta nu este procedură de vot. Nu poți să votezi toți cei trei candidați .  
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Procedura este secretă pentru că nu se nominalizează cine și cum votează așa cum se 

întâmplă la celelalte proiecte.  
Procedură de vot pentru domnul consilier județean Mihăiță Bojin, vă rog. 
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Nu stabiliți acum reguli noi. 
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Domnule președinte de ședință dacă sunt 3 voturi ”pentru” în loc de 2 atunci votul e nul.  
Opțiunea este 2 din 3 dar dacă eu dau 3 voturi ”pentru” atunci votul e nul.  
 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Câte voturi a obținut domnul consilier Mihăiță Bojin? 
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
23 ”pentru”, 1 ”împotrivă” și 8 abțineri. 
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Deci, Consiliul Județean Timiș a aprobat propunerea pentru domnul Mihăiță Bojin cu 23 
voturi ”pentru”, 1 vot împotrivă și 8 abțineri. 3 consilieri județeni nu au votat.  

 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Excelent. A trecut.  
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
În continuare, rog echipa tehnică procedură de vot pentru domnul Jani-Raul Olajos. 
 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Oricum, fiind vot secret și USR-ul putea vota pentru mine.   
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Vă reamintesc că în primul an de mandat, în 2021, pe lista de investiții era un sistem de 

vot care permitea și votul secret. Nu știu dacă vă mai amintiți. Ați uitat și nu l-ați mai dus la final.  
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Procedură de vot pentru domnul Olajos, vă rog.  
În urma votului exprimat sunt 23 voturi ”pentru” 4 voturi ”împotrivă” și 2 abțineri.  
Deci, Consiliul Județean Timiș a aprobat propunerea pentru domnul Jani-Raul Olajos cu 

24 voturi pentru, 6 voturi împotrivă și 2 abțineri. 3 consilieri județeni nu au votat.  
În continuare,  supun la vot proiectul de hotărâre.  
 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  22 voturi „pentru”  din partea  

doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, 
Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, 
Cotețiu Andrei, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Luca Bianca,  Micicoi Cornelia-Elena, Moruș 
Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, 
Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Tămaș Dănuț-Petrișor, Timiș Laurențiu-Grigore, 2 voturi 
”împotrivă”  din partea domnilor Sorincău Ioan, Iovescu  Alexandru-Adrian și 7 abțineri din partea 
doamnelor/domnilor consilieri județeni Korman Valentin, Marian Laurențiu Vasile, Boldovici 
Laura-Carmen, Șendroiu Vlad-Ioan, Idolu Iulian-Daniel, Mihăieș Petre, Țecu Alexandra-Viviana. 

Nu au votat: Moș Cristian-Alin, Dobra Călin-Ionel, Danielescu Aura-Codruța, Lazăr Ioan–
Cosmin. 

 
 
Punctul nr. 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 43/13.02.2024 privind 

aprobarea alipirii unor imobile situate în municipiul Timișoara aflate în domeniul public al 
Județului Timiș și administrarea Consiliului Județean Timiș. 

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, amenajarea 
teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru cultură, învățământ, 
activități științifice, tineret și sport (EDUX) și Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și 
turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții?  
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Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Comisia tehnică, în 90 de zile după ce aprobăm, trebuie să se ocupe de trecere în 

inventar și atestare.  
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Dacă mai sunt și alte intervenții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  31 voturi „pentru”  din partea  

doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Boldovici 
Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  
Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  
Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, 
Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă 
Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Țecu Alexandra-Viviana. 
 
Punctul nr. 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 44/15.02.2024 privind 

aprobarea trecerii unor bunuri imobile din domeniul public în domeniul privat al Județului 
Timiș, în vederea demolării. 

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia pentru sănătate și protecție socială 
(ASAN) Comisia pentru administrație publică locală (CAPL) și Comisia pentru relații și cooperare 
internă și externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX).    

Dacă sunt discuții? 
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Am solicitat în ședința comisiei de specialitate să ni se prezinte inventarul a ce mai există 

acolo. De asemenea, solicit și penultimul inventar să vedem dacă între timp nu s-au mai evaporat 
anumite bunuri din patrimoniu. Vă rog să ne puneți pe tablete. 

 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Domnule președinte de ședință, din punct de vedere tehnic poate să ne dea cineva un 

răspuns la întrebarea: ce se va întâmpla cu toate obiectele sau materialele recuperabile? 
Discutăm de 30.000 de scaune de plastic – material recuperabil care poate să fie recuperat. La 
fiecare scaun avem 5-6 kg de fier.Deci, discutăm de sute de mii de kilograme de fier vechi dacă 
luăm în calcul și gardul de împrejmuire. În plus, mai sunt și alte materiale – termpoane. 

 
Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a patrimoniului  
Încă din anul 2021, urmare dispoziției președintelui Consiliului Județean Timiș, a fost 

constituită o comisie de inventariere care a inventariat toate bunurile de la Stadionul Dan 
Păltinișan tocmai în scopul, ca în momentul în care se va demara procedura de demolare, să 
cunoaștem care sunt bunurile. S-a făcut raport de evaluare pentru fiecare bun în parte și, 
totodată, comisia respectivă a venit cu propunere referitor la modul de valorificare a fiecăruia 
dintre bunurile respective. Aceste documente o să vi le punem la dispoziție ca să aveți o imagine 
per ansamblu legat de toată procedura pe care am demarat-o încă din anul 2021. 
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Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Mulțumesc domnule președinte. Nu am avut informația.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău  
E foarte bine dacă s-a întâmplat așa, dar chiar va trebui și la casare să existe niște 

hotărâri de consiliu județean pentru că administratorul patrimoniului este consiliul județean și nu 
este nici președintele, nici unul din cei doi vicepreședinți și nici măcar fostul administrator public. 
De patrimoniu răspunde consiliul în plenul său.  

 
Domnul consilier județean Marin Popescu 
Domnul Bădina a spus că sunt câteva zeci de mii de scaune și ținând cont că la nivelul 

județului mișcarea sportivă fotbalistică este una de amploare, propun poate luăm în calcul să 
facem un transfer fără plată către primăriile care au echipe de fotbal în județ. În caz contrar le 
casăm.  

 
Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a patrimoniului  
Dacă vă uitați pe documentație respectivă, o să vedeți că una din variante este și aceia ca 

anumite segmente să poată să fie transferate fără plată.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău  
Da, dar acest lucru trebuie să-l aprobe plenul consiliului județean.  
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre.  
 
Doamna consilier județean Cornelia-Elena Micicoi 
Domnule președinte de ședință, ce se întâmplă? Nici domnul Mihăieș nu vă mai susține? 
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău  
Îi susțineți dumneavoastră. 
 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Sau PSD-ul că oricum sunteți mai aproape. 
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Colegii mei sunt on line și cu siguranță mă susțin. 
Haideți să depășim momentul și să supunem la vot proiectul de  hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  31 voturi „pentru”  din partea  

doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Boldovici 
Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  
Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-
Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, 
Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, 
Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Danielescu Aura-Codruța, Lazăr Ioan–Cosmin, 
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Punctul nr. 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 45/14.02.2024 privind 
aprobarea închirierii unor spații în hala industrială proprietate a Societății Wally Junior 
S.R.L., edificată în Parcul Tehnologic și Industrial Timișoara. 

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia pentru relații și cooperare internă 
și externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX) și Comisia pentru agricultură, 
dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? 
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule vicepreședinte, vreau doar să spun că remarc atenția colegei noastre, doamna 

Elena Micicoi. Noi suntem aici pentru cetățenii județului Timiș. 
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Dacă mai sunt alte intervenții cu privire la proiectul înscris pe ordinea de zi? 
Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  27 voturi „pentru”  din partea  

doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Boldovici Laura-Carmen, 
Calescu Mihaela-Maria, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu 
Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Korman Valentin, Luca 
Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos 
Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, 
Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș 
Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Blaga Lucian,  Ciurlea Sorina-Alexandra, Iovescu  Alexandru-Adrian, Moș 
Cristian-Alin, Samoilă Elena, Lazăr Ioan–Cosmin.  

 
 
Punctul nr. 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 47/16.02.2024 privind 

aprobarea principalilor indicatori tehnico-economici și a devizului general, etapa Studiu de 
fezabilitate, pentru obiectivul de investiție publică „Amenajarea și echiparea „lacului” 
Muzeului Satului Bănățean Timișoara (MSBT) pentru organizare evenimente culturale”. 

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia pentru cultură, învățământ, activități 

științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru administrație publică locală (CAPL) Comisia 
pentru relații și cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX) și 
Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
La depunerea cererii de finanțare pe RO-HU, ni s-a spus că există un studiu de fezabilitate 

care urma să ne fie pus pe tablete. La ședința de buget am aflat că am alocat bani pentru studiul 
de fezabilitate care nu era gata.  

Aș vrea să știu când ni s-a spus adevărul – la prima ședința sau la a doua ședință.  
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În plus, nici la ora actuală nu avem SF-ul pe tabletă și nici nota conceptuală și nici tema de 
proiectare. Nu știu, nu am apucat să verific, dacă sumele trecute pe cererea de finanțare sunt 
aceleași ca și cele trecute în proiectul de hotărâre de aprobare a indicatorilor.  

La ședința comisiei de specialitate, cu amabilitate, domnul director de la Muzeul Satului 
mi-a arătat că are un biblioraft în care se află SF-ul. Și cum  ședința de comisiei se desfășura la  
Jimbolia nu am putut să răsfoiesc acel SF. 

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Rog pe domnul director Cosmin Ungureanu să vină la microfon.  
 
Doamna Aurica Zamfiroiu – șef Serviciul Managementul Proiectelor 
Din păcate domnul director Cosmin  Ungurean a trebuit să plece la o ședință, dar am 

rămas eu în locul domniei sale și pot să vă spun că SF-ul a fost predat înaintea depunerii cererii 
de finanțare. Nu știu de ce nu îl aveți pe tabletă. Rog colegii de la tehnic să-l transmită domnului 
secretar și să vi-l pună astăzi pe tabletă.  

În buget a fost prinsă doar valoarea pentru plata studiului de fezabilitate și nu pentru 
achiziției pentru că aceasta, din urmă, a fost făcută la începutul acestui an după expirarea 
condițiilor prevăzute de ordonanța de urgență a austerității. Nu știu ce aș putea să vă mai spun în 
plus.  

Dacă aveți dumneavoastră alte întrebări? Dacă doriți mai multe detalii, vă stau la 
dispoziție. 

 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Vă rog să mă credeți că domnul președinte ne-a spus că nu era gata.  
 
Doamna Aurica Zamfiroiu – șef Serviciul Managementul Proiectelor 
Era gata. E predat cu proces verbal de predare-primire. Ne-a fost predat în mod scriptic și 

nouă la consiliul județean și se află la colegii de la investiții.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Se poate să fie așa. Da, dar urmăriți înregistrarea ședinței în care domnia sa ne-a spus că 

nu a fost gata SF-ul.  
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Mulțumesc. Rog colegii să predea astăzi toată documentația domnului secretar și să o 

pună pe tabletele dumneavoastră.  
 
Doamna Aurica Zamfiroiu – șef Serviciul Managementul Proiectelor 
Da, îl rog pe colegul meu de la tehnic să transmită astăzi domnului secretar.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Da, dar aș vrea să fie pe tabletă și nota conceptuală și tema de proiectare.  
 
Doamna Aurica Zamfiroiu – șef Serviciul Managementul Proiectelor 
Nota conceptuală și tema de proiectare o solicităm domnului director de la Muzeul Satului.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Bun, dar nu ar fi trebuit să fie la proiectul de hotărâre ca să știm și ce se dorește acolo? 
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Ultima întrebare era dacă sumele trecute în cererea de finanțare coincid cu indicatorii 
tehnico–economici.  

 
Doamna Aurica Zamfiroiu – șef Serviciul Managementul Proiectelor 
Sunt aceleași. Acest lucru pot să-l confirm.  
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  28 voturi „pentru”  din partea  

doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-
Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Luca Bianca, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, 
Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-
Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-
Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore și 3 abțineri din partea domnilor consilieri județeni Bădina Nicu,  
Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin. 

Nu au votat: Blaga Lucian,  Lazăr Ioan–Cosmin.  
 
 
Punctul nr. 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 345/21.12.2023 privind 

atestarea inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al Județului Timiș.  
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile.    
Dacă sunt discuții? 
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Mi-am notat aici ce lucruri trebuia să le avem: Proiectul trimis la Guvern - l-am primit ieri pe 

tabletă; ultima hotărâre a consiliului județean de atestare a domeniului public; toate hotărârile de 
atestare a domeniului public și cele de modificare și completare a ei; dispoziția de constituire a 
comisiei speciale pentru întocmirea și actualizarea inventarului bunurilor care aparțin domeniului 
public și privat al județului; procesul-verbal al comisiei speciale – pe acesta chiar aș vrea să-l 
văd; lista prevăzută în anexa la normele tehnice pentru întocmirea inventarului bunurilor care 
alcătuiesc domeniului public al comunelor, orașelor, municipiilor și județului – parte componentă  
din HG nr. 392/2020;  

În plus ar trebui să vedem pe pagina de internet a consiliului județean acest inventar al 
domeniului public ca să facem o atestare – pentru că legea spune: ”la fiecare modificare a 
regimului juridic al unui bun de patrimoniu din domeniul public, comisia trebuie să facă 
documentația necesară înscrierii completării hotărârii de guvern. Ori, ultima hotărâre de guvern 
prin care s-a atestat domeniul public al județului datează din 2002 și au mai fost doar câteva de 
completare.  

În principiu, noi pentru un singur imobil dăm o hotărâre prin care atestăm toată 
inactivitatea comisiei în cei 3 ani și jumătate de mandat, iar acest lucru mi se pare destul de 
periculos. 

Mai mult, la Statul Județului Timiș este obligatorie anexa – inventarul domeniului public. 
Dacă credeți că putem merge mai departe așa – e bine. Eu o să votez pentru dar am rugămintea 
ca toate documentele despre care am vorbit să ni le puneți la dispoziție.  
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Nu doresc și nimeni nu dorește să oprim investiția pentru parcare de la Bulevardul Regele 
Mihai I dar nici nu vreau să fim ignorați.  

În final, mai spun că în Codul administrativ este o prevedere prin care termenul la care se 
face inventarierea și durata se stabilește prin hotărâre a autorității deliberative. Ori, emiterea 
dispoziției președintelui consiliului județean de constituire a comisiei speciale trebuia să se 
bazeze și pe acest document. Ori, în aceste condiții, este o ignorare și poate, zic eu, chiar un 
dispreț față de consilierii județeni.  

Deci, repet, voi vota dar voi vota cu inima strânsă.  
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Mulțumesc domnule Sorincău. Rog aparatul de specialitate să vă pună la dispoziție toate 

documentele solicitate.  
Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  28 voturi „pentru”  din partea  

doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Blaga Lucian,  Boldovici Laura-Carmen, 
Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Grigoroiu 
Eugeniu, Hiticaș Marius, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Luca Bianca, Marian 
Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos 
Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, 
Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-
Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore și o abținere din partea domnului Bădina Nicu. 

Nu au votat: Danielescu Aura-Codruța, Calescu Mihaela-Maria, Idolu Iulian-Daniel, Lazăr 
Ioan–Cosmin.  

 
 
Punctul nr. 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 49/20.02.2024 privind 

aprobarea asocierii Județului Timiș cu Comuna Comloșu Mare în vederea cofinanțării 
căminului pentru persoane vârstnice în anul 2024. 

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia pentru sănătate și protecție socială 

(ASAN) Comisia pentru administrație publică locală (CAPL) Comisia pentru relații și cooperare 
internă și externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX) și Comisia pentru 
agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  27 voturi „pentru”  din partea  

doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Boldovici Laura-Carmen, 
Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, 
Cotețiu Andrei, Grigoroiu Eugeniu, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Luca Bianca, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, 
Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău 
Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-
Grigore. 

Nu au votat: Blaga Lucian,  Danielescu Aura-Codruța, Idolu Iulian-Daniel, Lazăr Ioan–
Cosmin.  
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Punctul nr. 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 50/20.02.2024 privind 
aprobarea modificării Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 296/19.12.2023 privind 
aprobarea dreptului de trecere pe drumurile din Parcul Tehnologic și Industrial Timișoara, 
în favoarea parcelei de teren identificate conform Cărții funciare nr. 455185. 

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, amenajarea 
teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru administrație publică 
locală (CAPL) și Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? 
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Domnule președinte de ședință întâmpinăm aceeași situație ca și la proiectul înscris la 

punctul 1 de pe ordinea de zi.  
Din acest motiv, propun amânarea acestui proiect de hotărâre, iar dacă o să avem 

modificări la actul adițional să putem interveni intervenim și cu acel aspect cu privire la ceea ce 
dorește să se dezvolte în acea parcelă de 25.000 m.p.  

Convenția se poate modifica prin act adițional și așa cum se modifică statutul persoanei 
fizice se poate modifica și acel subiect cu ceea ce dorește să dezvolte.  

 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Și trebuie să ținem cont de faptul că terenurile respective sunt apropiate, chiar unul lângă 

altul,  și putem avea discuții cu ambii proprietari, iar dacă găsim alte variante de a încheia 
convenția să încheiem un act adițional și cu proprietarul de la acest proiect de hotărâre.  

 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
În ședința de comisie am adresat o întrebare, și anume persoana care dorește 

modificarea contractului a devenit plătitor de TVA și solicită facturarea cu TVA. Noi, dacă avem 
taxă, nu poate fi purtătoare de TVA?  Un tarif poate fi cu TVA? Nu știu dacă se adaugă sau se 
include în tariful pe care îl are. Toate aceste lucruri ar trebui lămurite de aparatul de specialitate.  

În plus, nu știu dacă în consiliul județean avem cod fiscal cu RO pentru TVA. Domnul 
director ne confirmă că avem. Dar, repet TVA-ul se poate adăuga sau va fi inclus în tarif? 

Atunci înseamnă că el va plăti mai puțin pentru că TVA-ul îl poate recupera.  
Există două variante: se include sau se adaugă.  
 
Domnul Radu Șerban – director executiv Direcția de administrare a patrimoniului 
Prețul respectiv conține și TVA-ul. Această chestie nu este prevăzută în mod distinct și 

probleme sunt la colegii de la contabilitate cu privire la facturare.  
Dacă se amână singura problemă este să nu fie penalități cu privire la plată. Sunt de 

acord cu ce spune domnul Bădina și dacă tot analizăm cele două proiecte să prindem în actul 
adițional toate modificările pe care dorim să le facem.  

 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Domnule director, dacă tot îi dați pe 10 ani, ce mai contează o lună? 
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Colegii de la PNL? 
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Domnul consilier județean Dan-Ion Sarmeș 
Da, suntem aici. 
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Referitor la proiect, aveți intervenții? 
 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Cine protestează? Se aud niște claxoane. 
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Domnul Olajos, vă rugăm să ne lăsați să continuăm ședința. Știu că vă place să faceți 

glume dar vă rugăm frumos să ne lăsați să continuăm. După ședința puteți să glumiți cât doriți.  
Domnul consilier județean Dan-Ion Sarmeș 
Dacă doriți să aveți un punct de vedere din partea mea, aș vrea să vă spun că îmi place 

să ascult de aparatul de specialitate, iar domnul director ne-a sugerat deja să avem aceiași 
interpretare. Prin urmare, eu zic să mergem pe această linie.  

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Bun, în aceste condiții, retrag proiectul de pe ordinea de zi. 
În continuare, trecem la dezbaterea și aprobarea următorului punct de pe ordinea de zi.  
 
 
Punctul nr. 17 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 51/20.02.2024 privind 

aprobarea declanșării procedurii de expropriere pentru obiectivul de utilitate publică 
“Amenajarea intersecțiilor DJ592 cu strada Hodoș din localitatea Albina și cu DJ592A - 
Sacoșu Turcesc“. 

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, amenajarea 
teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru cultură, învățământ, 
activități științifice, tineret și sport (EDUX) și Comisia pentru administrație publică locală (CAPL).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  31 voturi „pentru”  din partea  

doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Boldovici 
Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, 
Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu 
Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, 
Petrescu Balint, Popescu Marin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-
Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu a votat domnul Idolu Iulian-Daniel.  
 
 
Punctul nr. 18 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea modelului 

contractului de custodie în cadrul proiectului „Dotarea cu mobilier, materiale didactice și 
echipamente digitale a unităților de învățământ preuniversitar din județul Timiș, prin 
Consiliul Județean Timiș”. 
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Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, amenajarea 
teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru cultură, învățământ, 
activități științifice, tineret și sport (EDUX) și Comisia pentru sănătate și protecție socială (ASAN).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  27 voturi „pentru”  din partea  

doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Boldovici Laura-Carmen, 
Calescu Mihaela-Maria, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu 
Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, 
Luca Bianca,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos 
Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, 
Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Marian Laurențiu Vasile, Blaga Lucian,  Ciurlea Sorina-Alexandra, Lazăr 
Ioan–Cosmin, Idolu Iulian-Daniel.  

 
 
Punctul nr. 19 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 53/21.02.2024 privind 

aprobarea desființării serviciului social - Centrul de Plasament Lugoj, str. Bocșei nr. 32. 
 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia pentru sănătate și protecție socială 

(ASAN), Comisia pentru administrație publică locală (CAPL) Comisia pentru relații și cooperare 
internă și externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX) și Comisia pentru 
agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  28 voturi „pentru”  din partea  

doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Boldovici Laura-Carmen, 
Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, 
Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Iovescu  Alexandru-
Adrian, Korman Valentin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș 
Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, 
Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, 
Țecu Alexandra-Viviana. 

Nu au votat: Blaga Lucian,  Lazăr Ioan–Cosmin, Idolu Iulian-Daniel, Timiș Laurențiu-
Grigore 

 
 
Punctul nr. 20 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 54/21.02.2024 privind 

aprobarea Planului Anual de Acțiune privind Serviciile Sociale Administrate și Finanțate 
din bugetul Consiliului Județean Timiș și bugetul consiliilor locale -  2024. 

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, amenajarea 



 
 

36 
 

teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru cultură, învățământ, 
activități științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și protecție socială (ASAN).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  29 voturi „pentru”  din partea  

doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu, Blaga Lucian,  Boldovici 
Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, 
Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu 
Balint, Popescu Marin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, 
Tămaș Dănuț-Petrișor, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Țecu Alexandra-Viviana,Idolu Iulian-Daniel, Lazăr Ioan–Cosmin. 
 
 
Punctul nr. 21 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 55/21.02.2024 privind 

aprobarea alocației de hrană pentru beneficiarii serviciilor sociale rezidențiale destinate 
copiilor, tinerilor și cuplurilor mama-copil din structura Direcției Generale de Asistență 
Socială și Protecția Copilului Timiș. 

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia pentru cultură, învățământ, activități 

științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și protecție socială (ASAN), Comisia 
pentru relații și cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX) și 
Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  28 voturi „pentru”  din partea  

doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Boldovici 
Laura-Carmen, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu 
Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Iovescu  Alexandru-Adrian, 
Korman Valentin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, 
Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Sarmeș Dan-
Ion, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș 
Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Calescu Mihaela-Maria, Samoilă Elena, Idolu Iulian-Daniel, Lazăr Ioan–
Cosmin. 

 
 
Punctul nr. 22 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 56/26.02.2024 privind 

completarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 307/19.12.2023 privind aprobarea 
principalilor indicatori tehnico-economicii și a devizului general, faza D.A.L.I., pentru 
obiectivul de investiție publică „Renovare energetică moderată a clădirilor Corp C6 și Corp 
C7 - Centrul Școlar pentru Educație Incluzivă Alexandru Roșca”. 

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
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Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 29 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu 
Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Iovescu  Alexandru-Adrian, 
Korman Valentin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, 
Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Sarmeș Dan-
Ion, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș 
Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Samoilă Elena, Lazăr Ioan–Cosmin, Idolu Iulian-Daniel.  
 
Punctul nr. 23 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre nr. 56/26.02.2024 privind 

aprobarea atribuirii directe de către Județul Timiș, în calitate de autoritate contractantă, 
către societatea SERVICE CONS PREST S.R.L., a prestării unor activități specifice de 
întreținere drumuri județene și pistă pentru cicloturism. 

Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  27 voturi „pentru” din partea  

doamnelor/ domnilor consilieri județeni Bădina Nicu,  Blaga Lucian, Bojin Mihăiță, Boldovici 
Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Korman Valentin, Luca 
Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș 
Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, 
Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore și 3 
abțineri din partea doamnelor domnilor Andea Petru, Sorincău Ioan, Iovescu  Alexandru-Adrian.  

Nu au votat: domnul președinte Alin-Adrian Nica și doamnele/domnii consilieri Danielescu 
Aura-Codruța, Lazăr Ioan–Cosmin, Idolu Iulian-Daniel. 

 
                                     

Punctul nr. 24 al ordinii de zi - Întrebări, interpelări, informări. 
   

Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
  Vă aduc la cunoștință faptul că aveți la dispoziție în format electronic: 

1. Informare privind situația rezolvării corespondenței înregistrate la Consiliul Județean 
Timiș în anul 2023. 

2. Raport anual al Comitetului de analiză a problemelor persoanelor cu handicap. 
3. Referat privind propunerea de efectuare în anul 2024 a concediului de odihnă 

neefectuat de președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alin-Adrian Nica. 
4. Referat privind propunerea de efectuare în anul 2024 a concediului de odihnă 

neefectuat de vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Constantin 
Proteasa. 

5. Informare privind documentele care stau la baza demersurile pentru obținerea 
punctului de vedere al Ministerului Dezvoltării, Lucrărilor Publice și Administrație pentru proiectul 
de hotărâre privind atestarea inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al județului 
Timiș. 
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6. Nota de fundamentare preț pentru achiziția unui echipament tip Aparat foto DSLR. 
7. Nota de fundamentare preț pentru achiziția unui echipament tip Scanner duplex A3. 
8. Informare privind deplasarea unei delegații a Consiliului Județean Timiș la 

Rosenheim/Germania în perioada 25.01. – 28.01.2024. 
9. Informare privind stadiul realizării proiectului Clinica de obstetrică - ginecologie și 

neonatologie din cadrul Spitalului Județean. 
10. Informare privind stadiul lucrărilor la investiția publică de lărgire la 4 benzi a DJ 691 

Dumbrăvița – A1.  
11. Informare privind activitatea Comisiei speciale pentru analizarea documentațiilor ce 

stau la baza exercitării/neexercitării dreptului de preemțiune al Județului Timiș referitor la 
intențiile de înstrăinare a unor clădiri monument istoric. 

12. Informarea privind situațiile prevăzute de lege privind conflictele de interese și 
incompatibilități în care se pot afla consilierii județeni. 
 

Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
  Dacă sunt intervenții la acest punct? 
 
  Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
     Dacă promiteți că nu vă enervați, domnule vicepreședinte, aș dori să intervin la acest 
punct. 

Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
  Nu mă enervez.  Aveți cuvântul domnule Olajos. 
 
  Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
  Domnule secretar, câte proiecte de hotărâre au fost retrase astăzi de pe ordinea de zi? 
  
  Domnul Ioan-Dănuț Ardelean – Secretar general al județului Timiș 
  3 proiecte de hotărâre au fost retrase de pe ordinea de zi.  
 
  Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
  În completare, aș vrea să vă spun că, din 3 proiecte de permitere acces pe terenuri sau pe 
drumuri ale consiliului județean, două a fost semnate de domnul vicepreședinte Moș și unul de 
domnul vicepreședinte Proteasa. Chiar nu știu de ce s-a întâmplat așa.  
 
  Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
  Aș vrea ca domnul director Radu Șerban să ne anunțe și pe noi, cei din celelalte grupuri 
politice, în zile următoare când organizează întâlnirea cu proprietarii din PITT ca să putem 
identifica soluțiile și să analizăm situația cât se poate de bine. 
    Noi avem toată disponibilitatea de a participa, oricând,  la eventuale consultări.  

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Bun, vor fi informați toți liderii de grup.  
Dacă mai sunt alte intervenții? 
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina  
Aș dori să ni se trimită pe mail sau pe tabletă adresa venită din partea Ministerului 

Dezvoltării cu privire la criteriile de repartizare a locuințelor, acolo unde s-a refuzat.  
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Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Da, rog colegii să transmită atât pe mail cât și pe tableta consilierilor județeni.  
 
Domnul consilier județean Laurențiu-Grigore Timiș. 
Domnule președinte de ședință, domnul Olajos era interesat de anumite sunete venite din 

afară.  
Probabil că acestea erau sunetele sirenelor pentru că 28 februarie este ziua protecției 

civile. Acel decret al regelui în care a spus ”pământul să nu mai fie ars de bombele care s-au dat 
în cel de-al doilea război mondial”.  

Cred că de aceea suntem și în consiliul județean să-i protejăm, să-i apărăm pe oameni și 
să urmărim binele semenilor noștri.  

Și domnul Viorel Coifan, consilier personal al președintelui și fost președinte al consiliului 
județean, reprezintă Consiliul Județean Timiș la ședința solemnă de la Protecția Civilă.  

 
Domnul vicepreședinte Cristian-Alin Moș 
Dacă mai sunt alte intervenții?  
Dacă nu mai sunt, atunci, dată fiind epuizarea ordinii de zi, declar închise lucrările ședinței 

ordinare a Consiliului Județean Timiș. 
Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal al ședinței ordinare a plenului 

Consiliului Județean Timiș.  
 
 
 

 
VICEPREŞEDINTELE                                           SECRETARUL GENERAL  

CONSILIULUI JUDEȚEAN TIMIȘ,                                     AL JUDEȚULUI TIMIȘ 
            Cristian-Alin MOȘ                                                   Ioan-Dănuț ARDELEAN 
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